
 

Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 23 marca 2017r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu  

23 marca 2017 r. o godzinie 18:00 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

Natalia Czyżowska (WFilozof) – Prezes TD UJ 

Dominik Hodurek (WH) 

Marta Hoffmann (WSMiP) 

Tomasz Guzik (WPiA) 

Magdalena Olbert (WFarm) 

Aneta Pieczka (WZiKS) 

Piotr Piszczek (BiNoZ) 

Paula Złotowska (WPiA) 

Karolina Olszowska (WH) 

Michał Ożóg (WPiA) 

 

Komisja Rewizyjna: 

Dominik Borowski (WP) 

Magdalena Cyran (WSMiP) 



Jakub Jasiński (WPiA) 

Michał Olszowski (WPiA) - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Zaproszeni goście: 

Agnieszka Batko – Przewodnicząca Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności 

Doktorantów; 

 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Wybór protokolanta ( ref. Natalia Czyżowska ) 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady ( ref. Natalia Czyżowska ) 

4. Zatwierdzenie wyników konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów  

           ( ref. Agnieszka Batko ) 

5. Kwestie związane z Zeszytami Naukowymi TD UJ ( ref. Natalia Czyżowska ) 

6. Wyniki ankiety dot. zajęć sportowych i propozycje organizacji zajęć   

            ( ref. Piotr Piszczek ) 

7. Wniosek o powołanie Zespołu ds. Sportu w Ramach Komisji Kultury i Promocji  

            ( ref. Marta Hoffmann ) 

8. Propozycje zmian w regulaminie ( ref. Paula Złotowska ) 

9. Ustalenie terminu Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia  

            ( ref. Natalia Czyżowska ) 

10. Propozycja modyfikacji działań Zespołu ds. Szkoleń ( ref. Aneta Pieczka ) 

11. Rezygnacja z mandatu Radnej ( ref. Marta Hoffmann ) 

12. Powołanie Katarzyny Konik na stanowisko Przewodniczącej Komisji Kultury i      

            Promocji ( ref. Marta Hoffmann ) 

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

           a. powołanie nowego przedstawiciela TD UJ w organizacjach doktoranckich 

           b. pracownik biura TD UJ 

           c. 25-lecie TD UJ 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

18:00 – Prezes TD UJ Natalia Czyżowska otworzyła posiedzenie Rady TD UJ. 

 

Punkt 2 

Wybór protokolanta 

 

Natalia Czyżowska zapytała kto chciałby podjąć się roli protokolanta. Zgłosiła się Magdalena 

Olbert.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad wyborem Magdaleny Olbert jako 

protokolanta. Oddano 10 głosów na tak, 0- wstrzymujący się, 0-przeciw.  



Magdalena Olbert została jednomyślnie wybrana na protokolanta.  

 

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady 
 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady 

TD UJ z dnia 16 lutego 2017.  

Oddano głosy: 9- tak, 1- wstrzymujący się, 0-przeciw 

 

Rada TD UJ przyjęła protokół. 

 

Punkt 4 

Zatwierdzenie wyników konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 
 

Agnieszka Batko wyjaśniła Radnym, ile wniosków zostało złożonych w omawianej edycji 

konkursu, ile wniosków zostało odrzuconych i z jakiej przyczyny. Agnieszka Batko zauważyła, 

że ostateczna kwota dofinansowania ( 83 483, 00 zł ) jest niższa, niż kwota dofinansowania tej 

samej edycji konkursu w poprzednim roku.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne.  

 

Oddano głosy: 10 - tak, 0 - wstrzymujący się, 0 - przeciw 

 

Rada TD UJ zatwierdziła wyniki konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

jednomyślnie.  

 

Punkt 5 

Kwestie związane z Zeszytami Naukowymi TD UJ  
 

Natalia Czyżowska po rozmowach z Redaktorem Naczelnym Zeszytów Naukowych 

zaproponowała, aby zmniejszyć liczbę egzemplarzy drukowanych Zeszytów Naukowych do 60 

sztuk, co pozwoli na oszczędność finansową. 

 

Dominik Hodurek oraz Aneta Pieczka zapytali, jakiej wysokości będzie to oszczędność. 

 

Natalia Czyżowska wyjaśniła, że zmniejszenie liczby drukowanych egzemplarzy pozwoli na 

zmniejszenie kosztów druku – będzie to oszczędność rzędu kilkuset złotych. Natalia  

zaznaczyła, że w obecnej chwili ilość drukowanych egzemplarzy jest zbyt duża i nie są one 

wykorzystywane. Według opinii Prezesa TD UJ zmniejszenie liczby drukowanych 

egzemplarzy to właściwy krok.  Natalia Czyżowska zapytała o opinię Radnych. 

 

Aneta Pieczka, Dominik Hodurek oraz Paula Złotowska wypowiedzieli się pozytywnie co do 

przedstawionej propozycji.   

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne. 

Oddano głosy: 10- tak, 0- wstrzymujący się, 0-przeciw 

 

Rada TD UJ przyjęła zaproponowane zmiany jednomyślnie. 

 

 



Punkt 6 

Wyniki ankiety dot. zajęć sportowych i propozycje organizacji zajęć 
 

Piotr Piszczek przedstawił wyniki ankiety przeprowadzonej wśród doktorantów dotyczącej 

zajęć sportowych. Piotr Piszczek powiedział, że ankiecie wzięło udział 243 doktorantów. 

Dodał, że większość ankietowanych jest zainteresowana zajęciami sportowymi. Piotr zwrócił 

uwagę, iż z największym zainteresowaniem ankietowanych spotkały się kręgle, wycieczki 

jednodniowe, siatkówka oraz zajęcia fitness.  Piotr Piszczek przedstawił również, jakie pory 

ewentualnych zajęć sportowych wybrała większość ankietowanych oraz z jaką częstotliwością 

ankietowani chcieliby uczestniczyć w zajęciach.  Piotr  dodał, że większość ankietowanych 

wypowiedziała się pozytywnie co do wprowadzenia niewielkich opłat za zajęcia sportowe 

organizowane przez TD UJ.  

 

Piotr  przedstawił propozycję wycieczki jednodniowej TD UJ. Zaznaczył, że rozpoczął starania 

dotyczące organizacji wycieczki. Doktoranci mieliby pojechać w Gorce na Turbacz.  

 

Marta Hoffmann poruszyła kwestię  opłacenia wynajmu sali sportowej.  

 

Dominik Hodurek zapytał o kwestię wynajmu sali sportowej w sobotę.  

 

Piotr Piszczek  omówił kwestię wysokości opłaty za wynajem sali sportowej, dodał również, iż 

rozpoczął starania o znalezienie sali sportowej w szkole, gdyż według opinii Piotra wynajem 

takiej sali będzie najkorzystniejszy finansowo, a kwestie finansowe mają dla nas istotne 

znaczenie. Michał Olszowski powiedział, że w sezonie letnim zajęcia sportowe mogłyby 

odbywać się na boiskach sportowych.  

 

Kolejną kwestią poruszoną przez Piotra  jest sposób przekazywania doktorantom informacji 

dotyczących zajęć sportowych. Poinformowano o stworzeniu grupy dyskusyjnej Google 

dotyczącej zajęć sportowych TD UJ.  

 

Natalia  Czyżowska zapytała, jakie będą koszty wynajmu sali w szkole. 

Piotr  poinformował, jakiego rzędu są to kwoty. Deklaruje dalsze poszukiwania sali sportowej. 

 

Natalia Czyżowska zapytała, kiedy zostaną zorganizowane najbliższe zajęcia sportowe.  

Piotr Piszczek dodał, że organizuje spotkania odnośnie wynajmu sali.  

 

Natalia Czyżowska zapytała z jaką częstotliwością będą organizowane wyjścia na kręgle. Piotr 

odpowiedział, że na tą chwilę nie może podać dokładnej informacji.  

 

Natalia Czyżowska zapytała o zajęcia z piłki siatkowej oraz zumby i o to jakie zajęcia będą 

ostatecznie organizowane.  

Piotr Piszczek odpowiedział, że zajęcia z piłki siatkowej oraz zumby będą organizowane dwa 

razy w tygodniu.   

 

Michał Olszowski zapytał, czy wymienione zajęcia mogą być organizowane w tym samym 

czasie. 

Piotr przedstawił swoje propozycje.  

 

Michał Olszowski zapytał o kwestię frekwencji na zajęciach.  

Piotr Piszczek wyjaśnił, że będą wysyłane wiadomości e-mail przypominające o zajęciach. 



Natalia Czyżowska zaproponowała zajęcia pilotażowe. 

Michał Olszowski wspomniał o opłatach pobieranych przed zajęciami, które motywowałyby 

doktorantów do tego, aby faktycznie pojawiać się na zajęciach.  

 

Piotr odpowiedział, że również jego zdaniem warto jest zorganizować zajęcia pilotażowe i że 

odbędą się one, kiedy tylko uda się znaleźć odpowiednią salę.  

 

Natalia  zapytała czy w nadchodzącym tygodniu Piotr  uzyska odpowiedź odnośnie sali. 

Piotr Piszczek odpowiedział, że tak. 

 

Natalia  podziękowała Piotrowi  za informację. 

 

 

Punkt 7 

Wniosek o powołanie Zespołu ds. Sportu w ramach Komisji ds. Kultury i Promocji  
 

Marta Hoffmann zaproponowała powołanie Zespołu ds. Sportu oraz zgłosiła kandydaturę 

Piotra Piszczka na przewodniczącego tego Zespołu.  Marta  poprosiła Piotra  o przedstawienie 

kandydatur członków Zespołu. 

Piotr Piszczek przedstawił proponowanych członków zespołu: 

Paulinę Wietrzyk  i Justynę Żabicką.  

 

Piotr Piszczek dodał, że ważna jest współpraca w zespole, a ta do tej pory układała się bardzo 

dobrze. 

 

18:37 Wchodzi  Jakub Jasiński  

 

 

Natalia Czyżowska zarządziła glosowanie tajne nad poniższym składem Zespołu ds. Sportu: 

 

Piotr Piszczek- Przewodniczący 

 

Członkowie zespołu: 

Paulina Wietrzyk 

Justyna Żabicka 

 

Komisja Skrutacyjna (=Komisja Rewizyjna: Michał Olszowski, Magdalena Cyran, Dominik 

Borowski ) wydała 10 kart do głosowania. Zebrała kart 10, w tym jeden głos był nieważny. 

Oddano głosów: 9 głosów na tak, 0 wstrzymujących się, 0 przeciwnych. 

Rada TD UJ przyjęła powyższy skład Zespołu ds. Sportu. 

 

Punkt 8  

Propozycje zmian w regulaminie 
 

Natalia Czyżowska  poprosiła Paulę Złotowską o zreferowanie proponowanych zmian w 

regulaminie.  

 

Paula Złotowska zaznaczyła, że chęć wprowadzenia zmian wynika z przede wszystkim z 

doświadczenia poprzednich lat.  Stwierdziła, że zmiany w Art.5 wprowadzają  rozróżnienie na 



czynne i bierne prawo wyborcze. Bierne prawo wyborcze będzie dotyczyło tylko osób, które 

nie uzyskały tytułu doktora na UJ. Paula  dodała, że w sytuacji, gdy doktorant jest członkiem 

Rady TD UJ, a w czasie kadencji obroni tytuł doktora, to, wedle przepisu, ma możliwość 

pozostania w Radzie do końca kadencji.   

 

Dominik Borowski zapytał, dlaczego wymieniony przepis dotyczy tylko osób z tytułem doktora 

uzyskanym na UJ. 

Paula Złotowska odpowiedziała, że wynika to z chęci uniknięcia sytuacji konfliktu interesów. 

 

Jakub Jasiński zapytał, czy była badana zgodność powyższego zapisu z ustawą i statutem. 

Jakubowi odpowiedziano, że była badana zgodność z ustawą. 

 

Druga propozycja zmiany dotyczyła wprowadzenia procedury kooptacji. Paula Złotowska 

zreferowała, że w przypadku art. 18 zostało zaproponowane dodanie ust. 4 a oraz wyjaśniła, 

jaka zmiana następuje. Paula Złotowska odczytała treść proponowanej zmiany. Wedle opinii 

Pauli zmiana ta jest ważna i potrzebna. 

Natalia Czyżowska dodała,  że proponowana usprawni działanie Rady i umożliwi  zasiadanie 

w Radzie TD UJ osób, które są najbardziej zaangażowane.  

Michał Olszowski zapytał Radnych o opinię.  

Jakub Jasiński zapytał o sposób sformułowania tego zapisu i zaproponował jego inne 

brzmienie.  

 

Kolejna zmiana dotyczyła uregulowania sposobu doboru członków Komisji Rewizyjnej. Paula 

Złotowska wyjaśniła jaka zmiana następuje w art. 37, ust.4. Paula Złotowska zwróciła uwagę, 

iż do tej pory zapis dotyczący Komisji Rewizyjnej nie był do końca jasny i powodował, że w 

skład Komisji Rewizyjnej wchodziły osoby, które miały bardzo małe poparcie wśród 

doktorantów. Michał Olszowski przyznał, że zmiana jest potrzebna,  i zaproponował inne 

brzmienie  zapisu. 

Natalia Czyżowska dodała, że członkowie Komisji Rewizyjnej TD UJ powinni być traktowani 

podobnie jak Radni TD UJ.  

 

Paula Złotowska zreferowała treść następnej proponowanej zmiany dotyczącej wprowadzenie 

obowiązku sporządzania przez Komisję Rewizyjnej kwartalnego sprawozdania. Wyjaśniła, że 

po art. 38 proponowane jest dodanie art. 38 a. Paula Złotowska odczytała treść zapisu. 

Wyjaśniła  jakie będzie postępowanie w wymiarze praktycznym. Dodała, że dzięki 

wprowadzeniu wymienionego zapisu  Komisja Rewizyjna będzie mogła szybciej 

poinformować Radnych TD UJ, że ich działania nie są do końca zadowalające.  

Michał Olszowski dodał, że popiera wprowadzenie zmiany. Zauważył, że dotychczasowy 

przepis nie pozwalał Komisji Rewizyjnej na właściwe działanie.  

Natalia Czyżowska dodała, że wprowadzenie wymienionego przepisu pozwoli na usprawnienie 

i szybszą  poprawę działań Rady TD UJ.  

Michał Olszowski wspomniał o  ocenie wszystkich Radnych TD UJ. Dodał, że Komisja 

Rewizyjna będzie opisywać działania każdego z Radnych TD UJ raz na kwartał.  

Jakub Jasiński  zaproponował inną treść. Wprowadzono zmiany.  

Paula  poprosiła o przesłanie propozycji dalszych zmian w treści drogą e-mailową. 

 

Natalia Czyżowska zapytała czy są jeszcze jakieś pytania.  

Nie zgłoszono pytań. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne. 



Oddano głosy: 9- za, 1- wstrzymujący się, 0- przeciw 

 

Rada TD UJ przyjęła propozycję zmian. 

 

Punkt 9  

Ustalenie terminu Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia  
 

Natalia Czyżowska zaproponowała termin  Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia - 5 

kwietnia b.r., godz. 18:00. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne.  

Oddano głosy: 8 - za, 2-wstrzymujący się, 0- przeciwnych 

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę.  

 

Michał Olszowski poprosił Radnych o obecność na Nadzwyczajnym Walnym Zgromadzeniu.  

 

Punkt 10 

Propozycja modyfikacji działań Zespołu Szkoleń  
 

Aneta Pieczka wyjaśniła Radnym na czym polega pierwsza propozycja dot. działań Zespołu ds. 

Szkoleń. Wyjaśniła, że szkolenie TD UJ będzie prowadziła osoba zatrudniona na UJ i 

posiadająca tytuł doktora. Zapytała, czy jest możliwe aby osoba zatrudniona na UJ prowadziła 

szkolenie TD UJ odpłatnie. Wyjaśniła, że propozycja  zapłaty  za prowadzenie szkolenia dla 

osób z tytułem doktora wynika z chęci promowania pracy naukowej, która jest opłacana. Zespół 

ds. Szkoleń chce w ten sposób odwdzięczyć się za trud włożony przez prowadzącego w 

przygotowanie i przeprowadzenie szkolenia 

 

Dominik Hodurek dodał, że wynagrodzenia za szkolenia powinny być dostosowane do stawek 

obowiązujących na UJ. 

Aneta Pieczka opowiedziała się za propozycją Dominika Hodurka. 

Michał Olszowski zapytał o budżet Zespołu ds., Szkoleń. Zauważył, że w pierwszej kolejności 

należy rozważyć jakimi środkami dysponuje Zespół.  

Aneta Pieczka zwróciła uwagę, że dr. E. Kulczycki nie prowadzi już działalności szkoleniowej 

i z tego powodu nie będzie prowadził szkoleń dla TD UJ, co oznacza, że środki, które były 

zarezerwowane na ten cel można przesunąć na inne szkolenia. Natalia Czyżowska uznała, że 

propozycja Przewodniczącej Zespołu Szkoleń jest zasadna.  

 

Aneta Pieczka zgłosiła problem frekwencji podczas szkoleń co skłoniło ją do zastanowienia się 

nad ewentualną zmianą formuły zajęć organizowanych przez Zespół.  

Tomasz Guzik zapytał, czy przeprowadzona była ankieta zwrotna dotycząca szkoleń. 

Aneta Pieczka odpowiedziała, że nie. 

Michał Olszowski wyraził opinię o tematyce szkoleń.  Dodał, że problem frekwencji może nie 

być związany z tematyką szkoleń. 

Dominik Borowski dodał, ze problem nieobecności występował na wszystkich szkoleniach TD 

UJ.  

Piotr Piszczek  zasugerował podejmowanie większej ilości działań, które mają na celu 

promowanie szkoleń.  

Jakub Jasiński zauważył, że reklama szkoleń jest ważna, ze względu na dużą konkurencję. 



Aneta Pieczka odpowiedziała, że informacja o szkoleniach znajduje się na stronie internetowej 

TD UJ. 

Piotr Piszczek dodał, że ważna jest praca dotycząca social media, np. informacja na platformie 

Facebook.  

Jakub Jasiński zauważył, że warto zastanowić się nad webinarium dla doktorantów jako formą 

szkoleń.  

Natalia Czyżowska wyraziła swoje wątpliwości dotyczące tego pomysłu. Aneta zgodziła się z 

Natalią .  

Magdalena Cyran zaproponowała większą aktywność TD UJ na platformie Facebook. 

Aneta Pieczka zapytała Radnych o zdanie dotyczące opłaty dla prowadzących. 

Prezes TD UJ oraz  Radni TD UJ zgodzili się z tą propozycją. 

Piotr Piszczek zaproponował ankietę dla doktorantów dotyczącą tematyki szkoleń. 

Aneta Pieczka zgodziła się z propozycją oraz zadeklarowała przeprowadzenie ankiety. 

 

Punkt 11 

 Rezygnacja z mandatu Radnej  
 

Marta Hoffmann zrezygnowała z mandatu Radnej TD UJ.  

Marta Hoffmann wyjaśniła powody swojej decyzji. Przyznała, że wynika ona ograniczeń 

czasowych  oraz potrzeby skupienia się na pracy naukowej i rozprawie doktorskiej. 

Natalia Czyżowska podziękowała Marcie Hoffmann za dotychczasowe zaangażowanie oraz 

pracę na rzecz TD UJ. Wyraziła nadzieję, że Marta Hoffmann będzie w dalszym ciągu służyła 

swoją wiedzą i doświadczeniem. 

 

Punkt 12  

Powołanie Katarzyny Konik na stanowisko Przewodniczącej Komisji Kultury i 

Promocji 

 

Marta Hoffmann zarekomendowała kandydaturę Katarzyny Konik na stanowisko 

Przewodniczącej Komisji Kultury i Promocji. Dodała, że Katarzyna Konik od ponad roku 

działa aktywnie w Komisji. Nadmieniła, że w poprzednim roku akademickim w całości 

samodzielnie organizowała  Śniadania Naukowe Doktorantów i aktywnie angażowała się w 

organizację imprez integracyjnych dla doktorantów oraz wyjazdu szkoleniowo - integracyjnego 

dla Radnych TD UJ. Obecnie Katarzyna Konik skupia się na organizacji wiosennego wyjazdu 

integracyjnego TD UJ.  

Marta Hoffmann poinformowała, że podczas wcześniejszej rozmowy zapytała Katarzynę, czy 

czasowo pogodzi funkcję Przewodniczącej z pozostałymi obowiązkami oraz czy jest świadoma 

jakie obowiązki wynikają z bycia Przewodniczącą Zespołu. Katarzyna z racji tego, że już 

wcześniej działa w strukturach TD UJ zdaje sobie sprawę z tego ile czasu trzeba poświęcić na 

tą działalność. Marta Hoffmann zadeklarowała, że w dalszym ciągu będzie brać udział w 

organizacji Salonów Naukowych TD UJ.  

 

Natalia Czyżowska zapytała, czy są inne kandydatury. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie tajne. 

Wydano 9 kart do głosowania, zebrano 9 kart. Wszystkie głosy ważne. 

 

Oddano głosy: 9- tak, 0- wstrzymujący się, 0- przeciw  

 



Rada TD UJ zatwierdziła wybór Katarzyny Konik na Przewodniczącą Zespołu ds. Kultury i  

Promocji. 

 

Punkt 12  

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

a. Powołanie nowego przedstawiciela TD w organizacjach doktoranckich.  

Natalia Czyżowska zwróciła uwagę, iż dotychczasowy przedstawiciel TD UJ  w organizacjach 

doktoranckich – Beata Baran – ma już tytuł doktora i nie jest aktualnie członkiem Rady TD UJ 

dlatego warto byłoby rozważyć wybór nowego przedstawiciela. 

 

Michał Olszowski zapytał czy są kandydatury wśród Radnych. 

Natalia Czyżowska zaproponowała Michała Ożoga. 

 

Michał Ożóg wyraził zgodę. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła glosowanie tajne. 

Wydano 9 kart do glosowania, zebrano 9 kart. Wszystkie głosy ważne. 

Oddano głosy: 9-tak, 0 – wstrzymujący się, 0- przeciw 

 

b. Natalia Czyżowska powiadomiła Radnych, że dotychczasowy pracownik biura TD UJ - Rafał 

Damaziak – został zatrudniony na Wydziale Geografii i Geologii w związku z nie będzie mógł 

już dłużej pracować w biurze TD UJ . Przyznała, że jest potrzeba zatrudnienia innej osoby, 

która przejęłaby jego dotychczasowe obowiązki. Natalia poinformowała Radnych, że na 

stanowisko zgłosiła się Katarzyna Konik, która dobrze zna Towarzystwa Doktorantów 

ponieważ od jakiegoś czasu działa w jego strukturach. Natalia Czyżowska poparła tą 

kandydaturę i poinformowała, że podjęła starania o zatrudnienie Katarzyny Konik, tak aby 

nowy pracownik pojawił się w biurze jak najszybciej.  

  

c. Natalia Czyżowska poinformowała Radnych, iż wpłynęła prośba o opinię na temat pani dr 

hab. Anetty Undas, prof. UJ do Nagrody Ministra. Natalia Czyżowska poinformowała 

Radnych, że projekt opinii prześle na grupę dyskusyjną Rady TD UJ , aby Radni mogli się z 

nią zapoznać i zgłosić swoje ewentualne uwagi.  

 

d. 25-lecie TD UJ. Natalia Czyżowska poinformowała Radnych, iż w tym roku mija 25 lat od 

utworzenia TD UJ i należy podjąć działania mające na celu uczczenie tej rocznicy. Natalia 

poprosiła Radnych, aby zastanowili w jaki sposób można by upamiętnić to wydarzenie np. 

zapraszając na uroczystości osób zaangażowanych w przeszłości działalność TD UJ. 

Nadmieniła, iż spotkała się już z pytaniami odnośnie  25-lecia TD UJ ze strony poprzednich 

władz. 

Dominik Hodurek zapytał, czy dysponujemy środkami na zorganizowanie takiego wydarzenia. 

Michał Olszowski odpowiedział, że tak.  

Natalia Czyżowska dodała, że temat ten może być kontynuowany na grupie dyskusyjnej Rady 

TD UJ.  

 

e. Michał Olszowski poprosił Radnych o przygotowanie materiałów na stronę internetową i 

uzupełnienie treści, które się tam znajdują, ponieważ na obecną chwilę jest ona po części 

nieaktualna.  

Punkt 13  



Zamknięcie posiedzenia  

20:08- Prezes TD UJ Natalia  Czyżowska zamknęła posiedzenie Rady TD UJ.  

 

 

Protokołowała  

Magdalena Olbert 

 

 


